



From September 2019, we are seeking

Spanish teacher

The French International School of Dhaka accredited by the AEFE of the French Ministry of Education, welcomes about 100 students from preschool to grade 12 each year. The school has 3 classes in preschool, TPS-PS, MS and GS; 2 classes in elementary CP-CE1 and CE2-CM1-CM2, and upper level classes under the 'CNED' with 4 teachers for grades 6 to grade 12.

This small school is proud of its familial and friendly atmosphere.

From September 2019, we are seeking a part-time teacher of Spanish (3h30 hours per week) to teach students between 11 and 18 years old. Part time local contract.

At the **college and high school** you will take care of classes for students from 11 years old to 18 years old, in Spanish language in relation to the courses provided by the CNED.

Required skills: We seek flexibility and excellent ability to work in a team, openness and ability to individualize educational approaches. We seek someone who will get involved in school life, has the ability to work on projects, and is open to the culture of the host country. Familiarity with the French educational system is preferred.

A minimum of 2 years experience as a teacher, perfect command of English, and understanding of new technologies for teaching is recommended.

If interested, please send your CV, cover letter, report of class inspection or visit, letter of recommendation, and judicial records if any to the Director:

chefetablissement.dacca.efid@aefe.fr

REMUNERATION

Basic salary: 25€ by hour

EFID

✉ Plot 13 – Embassy Road – Baridhara – Dhaka – 1212 – Bangladesh

☎ (+88) 02 98 44 056

💻 proviseur.dacca.efid@aefe.fr



Nous recherchons pour la rentrée septembre 2019

Professeur d'espagnol

L'Ecole Française à Dacca (Bangladesh), homologuée par l'AEFE, accueille environ 100 élèves de la toute petite section de Maternelle à la terminale. Elle comprend 3 classes de maternelle TSP-PS, MS, GS, 2 classes en élémentaire CP – CE1, CE2, CM1 – CM2 et fonctionne avec le CNED et 4 professeurs de la 6ème à la terminale.

Cette petite école garde une atmosphère familiale et conviviale.

Nous recherchons **un professeur d'espagnol collège et lycée**, 3 heures 30 par semaine. Contrat local, temps partiel.

En classe de collège et lycée vous aurez en charge l'apprentissage de l'espagnol en relation avec les cours fournis par le CNED.

Dossier de candidature complet : CV, lettre de motivation, rapport d'inspection ou de visite, lettre de recommandation, extrait de casier judiciaire à adresser à: Mme la Directrice, chefetablissement.dacca.efid@aefe.fr

Compétences savoir-faire attendus : Flexibilité et excellente capacité au travail en équipe. Faire preuve d'ouverture d'esprit, être capable d'individualiser les approches éducatives. S'impliquer dans la vie de l'établissement, savoir travailler sur des projets et l'ouverture culturelle au pays d'accueil, connaissance des compétences demandées en cycle 1 et 2 dans les matières enseignées et bonne connaissance du système éducatif français.

Expérience de 2 ans minimum comme professeur, Niveau BAC +3. Parfaite maîtrise de l'espagnol. Maîtrise des nouvelles technologies pour l'enseignement et connaissance du français recommandés

RÉMUNÉRATION

Salaire de base : 25 € par heure

EFID

✉ Plot 13 – Embassy Road – Baridhara – Dhaka – 1212 – Bangladesh

☎ (+88) 02 98 44 056

💻 proviseur.dacca.efid@aefe.fr